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Xbox 360 Hard Drive Transfer Cable
The Xbox 360® Transfer Cable lets you transfer content 
from an original Xbox 360 Hard Drive to any Xbox 360 
hard drive.
Important
The transfer procedure in this manual will only work if 
your console has a current console update. Get the latest 
update by signing in to Xbox LIVE or by downloading it 
from the console update area at www.xbox.com/support*.
NOTE
Movie rentals downloaded (where the service is available) from Xbox LIVE are not 
available after content transfer. If you have movie rentals, watch them before beginning 
the transfer.

Transfer Content from Your Old Hard Drive to a New Hard Drive
When you transfer content from your old hard drive to a new hard drive, every file that 
can be transferred will be erased from the old drive and added to the new one.
NOTE
As with any data transfer process, there is a risk that some or all of your content may 
become lost during the transfer process. If you proceed with the data transfer process, 
you do so at your own risk and you agree that Microsoft is not liable for any loss of 
content resulting from the transfer process.

To transfer content to your new hard drive:
1	 If your old hard drive is still attached to a console, turn off the console, and then 

remove the drive as shown in the console or hard drive instructions.
2	 If your new hard drive came attached to a console, skip to step 3. If your new hard 

drive is not attached, attach it to the console as described in the hard drive 
instructions.

3	 Connect the console to your TV or monitor as shown in the console instructions.
4	 Turn on the console.
5	 Connect and turn on a controller.
6	 Connect one end of the transfer cable to 

your old hard drive.
IMPORTANT
The transfer cable connects to the old hard drive in only one 
orientation. Do not force the connector on. Connect the cable in 
the orientation shown.

7	 Connect the other end of the transfer cable to the front, outside 
USB port on your console.

8	 Wait until the content transfer message appears on the screen, 
and then choose the option to transfer content to your console. 
Your old hard drive becomes the source device, and your new 
hard drive is the destination device.

9	 To transfer all items, just start the transfer.
10	When the transfer is complete, disconnect the transfer cable from the console and 

hard drive.
IMPORTANT
If you don’t have enough space on your new hard drive for all content, you’ll need 
to select fewer items to transfer before you can start. To do this, choose a category 
from the source content list and clear the items you don’t want to transfer. Items 
that are not selected remain on the old hard drive and are not transferred. 
Alternatively, you can clear some space on the new hard drive by backing out of the 
content transfer area, going to the system memory area, and selecting the new hard 
drive. Then you can delete some items or move them to a flash drive or other USB 
storage device that has been configured for Xbox 360 storage. To start the transfer 
process again, unplug the transfer cable from the console and plug it in again.
For more information about hard drive content transfer and configuring USB 
storage devices, visit www.xbox.com/support.

NOTES
•	 Depending on the amount of content to be moved, the transfer process can take more 

than an hour. 
•	 The Xbox 360 Transfer Cable is not a PC accessory. It is intended only for connecting an 

original Xbox 360 Hard Drive to an Xbox 360 console for content transfer. Damage to 
your PC or other USB device could occur if you connect the transfer cable to such 
devices.

•	 The transfer cable is intended only for transferring content from your original hard 
drive to your new hard drive through your console. It is not intended for long-term 
connection to your console, nor is it intended for use with any other USB host or 
device. Dispose of the cable in accordance with the Disposal of Waste Batteries and 
Electrical & Electronic Equipment guidelines in this manual.

•	 The transfer cable cannot be used to connect multiple hard drives to your console.
•	 The Xbox Guide is not available during content transfer.

•	 The same content can’t be stored on two hard drives simultaneously. You can, however, 
put copies of the same content on multiple drives using the standard procedures for 
doing so, such as saving games in progress and downloading content from Xbox LIVE 
Marketplace.

•	 To speed performance, the Xbox 360 console uses some of the space on the hard drive. 
This means that less than the stated storage capacity will be available for your content.

•	 For more information about using a hard drive with your Xbox 360 console, see your 
Xbox 360 console instructions or visit www.xbox.com/support.

Troubleshooting
If you encounter problems, try thepossible solutions provided below.

Content Transfer Message Doesn’t Appear
If the content transfer message doesn’t automatically appear on the screen after you plug 
the transfer cable into the console, make sure you have the latest console update. You can 
get the update by signing in to Xbox LIVE or by downloading it from the console update 
area at www.xbox.com/support.* After updating, disconnect the cable from the USB port 
and plug it in again. If the message still doesn’t appear, go to the system memory area, 
select your old hard drive (the one with the transfer cable icon next to it), and then 
choose to transfer content.

If You Need More Help
For answers to common questions, troubleshooting steps, and Xbox Customer Support 
contact information, visit www.xbox.com/support.
Do not take your Xbox 360 console or its accessories to your retailer for repair. Please visit 
www.xbox.com/support for troubleshooting and service information.
* Download fees and charges may apply as set by your internet service provider.

! Do Not Attempt Repairs
	 Do not attempt to take apart, service, or modify the Xbox 360 console, power 

supply, or its accessories in any way. Doing so could present the risk of serious 
injury or death from electric shock or fire, and it will void your warranty.

Disposal of Waste Batteries and Electrical & Electronic Equipment
This symbol on the product or its batteries or its packaging means that this 
product and any batteries it contains must not be disposed of with your 
household waste. Instead, it is your responsibility to hand this over to an 
applicable collection point for the recycling of batteries and electrical and 

electronic equipment. This separate collection and recycling will help to conserve 
natural resources and prevent potential negative consequences for human health and 
the environment due to the possible presence of hazardous substances in batteries 
and electrical and electronic equipment, which could be caused by inappropriate 
disposal. For more information about where to drop off your batteries and electrical 
and electronic waste, please contact your local city/municipality office, your household 
waste disposal service, or the shop where you purchased this product. 
This product is for use with NRTL-listed (UL, CSA, ETL, etc.) and/or IEC/EN 60950 
compliant (CE marked) Information Technology equipment.
For Customers in Taiwan
Product Information
Product name: Xbox 360 Hard Drive Transfer Cable
Model no.: Xbox 360 Hard Drive Transfer Cable
Designated voltage: 5 VDC
Total consumption of electric power or designated input of electric current: <2.5 W
Manufacture year: 2010
Country of origin: China
Manufacturer name: Microsoft Corporation
Importer name: Synnex Technology International
Importer’s Address: 4th Fl. 75, Section 3, Min-Sheng E. Rd., Taipei 104
Importer’s number: (02) 2506-3320

Copyright
Information in this document, including URL and other Internet Web site references, is subject to change 
without notice. Unless otherwise noted, the example companies, organisations, products, domain names, 
e-mail addresses, logos, people, places and events depicted herein are fictitious, and no association with any 
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should be inferred. Complying with all applicable copyright laws is the responsibility of the user. Without 
limiting the rights under copyright, no part of this document may be reproduced, stored in or introduced into 
a retrieval system, or transmitted in any form or by any means (electronic, mechanical, photocopying, 
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Xbox 360 硬碟傳輸線
Xbox 360® 傳輸線可讓您將內容從原有的 Xbox 360 
硬碟轉移到任一個 Xbox 360 硬碟上。

重要事項

本手冊的傳輸步驟僅可用於目前已進行過更新
的主機上。請登入 Xbox LIVE 進行更新，或從 
www.xbox.com/support 下載更新。

將內容從舊硬碟轉移到新硬碟

當您將內容從舊硬碟轉移到新硬碟時，所有可
轉移的檔案將會加入到新硬碟中並從舊硬碟裡刪除。

注意

就任何資料轉移程序而言，您的內容在轉移期間可能會有遺失的風險。如果您繼續進行
內容轉移程序，則須自負風險，並同意 Microsoft 對於轉移程序中造成的資料遺失概不
負責。

如何將內容轉移到新硬碟：

1	 如果您的舊硬碟仍然與主機相連，請關閉主機電源，然後依照主機或硬碟手冊中的指
示，從主機移除舊硬碟。

2	 如果您的新硬碟已安裝在主機上，請跳過步驟 3；如果您的新硬碟未安裝在主機上。
請依照硬碟手冊中的指示將硬碟裝在主機上。

3	 依照主機手冊中的指示，將主機接上電視或螢幕。

4	 開啟主機電源。

5	 連接並開啟控制器。

6	 將傳輸線的一端連接到舊的硬碟。

重要事項

傳輸線只能以單一方向連接到舊硬碟。請勿強行裝上連接器。請以
指示的方向來連接傳輸線。

7	 將傳輸線的另一端連接到主機前方，靠外側的 USB 埠。

8	 等到畫面上出現內容轉移的訊息後，選擇將內容轉移到主機的選
項。這時舊硬碟會成為資料來源裝置，而新硬碟則為目的地裝置。

9	 若要轉移所有項目，只要執行轉移動作即可。

10	完成轉移後，請將傳輸線從主機及硬碟上拔除。
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重要事項
如果新硬碟中沒有足夠空間容納所有內容，則要在開始轉移前選擇較少的轉移項目。
方法是從來源內容清單中選擇目錄，並刪除當中不想轉移的項目。未選擇的項目則不
會轉移，依然保存在舊硬碟中。

或者您也可以退出內容轉移區，前往系統記憶體區並選取新硬碟，為新硬碟騰出部份空
間。接著就可以刪除部份項目，或是將這些內容移到快閃磁碟機或是設定為 Xbox 360 儲
存裝置的其他 USB 裝置上。如果要重新進行轉移步驟，請先將傳輸線從主機上拔除然後
再接上即可。

如需有關硬碟內容轉移與設定 USB 儲存裝置的詳細資訊，請參閱 www.xbox.com/support 
的內容。

注意

•	 依照您要轉移的內容而定，轉移程序可能會需要一個小時以上。

•	 Xbox  360 硬碟傳輸線並非個人電腦周邊配件，僅可將其用於連接 Xbox  360 硬碟到 
Xbox 360 主機，以進行內容轉移。如果您將傳輸線連接到個人電腦或其他 USB 裝置，
可能會造成這類裝置的損壞。

•	 本傳輸線僅供您透過主機將內容從舊硬碟轉移到新硬碟中，不可長期連接到您的主機，
也不可搭配任何其他 USB 主機或裝置使用。請遵照本手冊中的「廢棄電池與電子電機
設備處理」來丟棄傳輸線。

•	 傳輸線無法將多個硬碟與主機連接。

•	 內容轉移期間，Xbox 快顯功能表無法使用。

•	 相同的內容無法同時存放在兩個硬碟上，但您可以透過一般的方法將相同的內容備份到
數個硬碟中，例如儲存進行中的遊戲，以及從 Xbox LIVE 賣場下載內容。

•	 為了加快執行的速度，Xbox  360 主機會使用硬碟的部分空間，這表示您的內容可以使
用的實際容量會少於硬碟標示的規格。

•	 如需有關搭配  Xbox  360  主機使用硬碟的詳細資訊，請參閱您的  Xbox  360  手冊或 
www.xbox.com/support。

疑難排解

如果您遇到了問題，請嘗試以下所提供的解決方案。

未出現內容轉移訊息

如果在您將傳輸線接上主機後，畫面未自動出現內容轉移的訊息，請先確認主機已下載了
最新的更新內容。請登入 Xbox LIVE 取得更新內容，或前往 www.xbox.com/support 的主
機更新區域下載。更新完成後，請先將傳輸線從 USB 連接埠上拔除然後再接上即可。若訊
息仍未出現，請至系統記憶體區，選擇舊硬碟 (也就是旁邊有傳輸線圖示的硬碟)，接著選
擇轉移內容。

如果您需要進一步的協助

如需一般問題的答案、疑難排解步驟以及 Xbox 客戶支援部門連絡資訊，請前往 
www.xbox.com/support。
請勿將您的 Xbox  360 主機或其周邊配備拿到經銷商處要求維修或服務。有關疑難排解及
服務資訊，請上 www.xbox.com/support。

! 請勿嘗試自行維修
	 請勿嘗試拆解、維修或修改 Xbox  360 主機、電源供應器或其周邊配備。這麼做可能

會產生電擊或火苗而導致嚴重傷害或死亡，而您的保固也將無效。

廢棄電池與電子電機設備處理

當本符號出現在產品、產品電池或產品包裝上時，代表該產品及其電池不得與家
庭廢棄物一同丟棄。而您必須負起責任，將此廢棄物送至適當的電池與電子電機
設備回收點。此與家庭廢棄物分開的收集與回收行動，有助於保育自然資源，並
防止因電池與電子電機設備的不當廢棄處理，導致其中的有害物質對人體健康

與環境造成負面影響。如需了解您所在地的電池與電子電機設備廢棄處理場所的相關資
訊，請與您當地的市政機關、家庭廢棄物處理服務機構，或您購買該產品的店家連絡。

本產品用於 NRTL 表列 (UL、CSA、ETL 等) 及/或遵照 IEC/EN 60950 (有 CE 標示) 資訊技
術產品設備。

台灣地區的客戶

本產品資訊

產品名稱：Xbox 360 硬碟傳輸線

型號：Xbox 360 Hard Drive Transfer Cable
額定電壓：5 VDC
總額定消耗電功率或額定輸入電流：<2.5 W
製造年份：2010
產地：中國

製造廠商：Microsoft Corporation
進口廠商：聯強國際股份有限公司

地址︰台北市 104 民生東路三段 75 號四樓

洽詢專線：(02) 2506-3320

著作權
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Xbox 360 하드 드라이브 전송 케이블
Xbox 360® 전송 케이블로 Xbox 360 하드 드라이브의 
콘텐츠를 다른 Xbox 360 하드 드라이브로 전송할 수 있습니다.
중요

이 설명서에서 안내하는 전송 과정은 본체를 업데이트해야 
사용할 수 있습니다. Xbox LIVE에 로그인하여 최신 버전으로 
업데이트하거나 www.xbox.com/support의 본체 업데이트 
영역에서 최신 업데이트를 다운로드하십시오.

기존 하드 드라이브에서 새 하드 드라이브로 콘텐츠 전송하기

기존 하드 드라이브에서 새 하드 드라이브로 전송할 경우 기존 하드 드라이브의 파일은 모두 
삭제되며 새 하드 드라이브에 추가됩니다.

참고
모든 데이터 전송 과정과 마찬가지로 전송 과정 중에 콘텐츠의 일부 또는 전부를 잃을 
수도 있습니다. 일단 데이터 전송을 시작하면 이러한 위험을 감수해야 하며, 전송 과정에서 
발생하는 콘텐츠 손실에 대해 Microsoft의 책임이 없다는 점에 동의한 것으로 간주됩니다.

새 하드 드라이브로 콘텐츠를 전송하려면 다음을 수행하십시오.

1	 기존 하드 드라이브가 본체에 장착된 상태라면 본체를 끄고 본체 또는 하드 드라이브 
설명서의 내용에 따라 하드 드라이브를 제거합니다.

2	 새 하드 드라이브가 본체에 장착된 상태라면 3단계부터 진행합니다. 새 하드 드라이브가 
장착되지 않은 상태라면 하드 드라이브 설명서의 안내에 따라 하드 드라이브를 본체에 
장착합니다.

3	 본체 설명서의 내용에 따라 본체를 TV 또는 모니터에 연결합니다.

4	 본체를 켭니다.

5	 컨트롤러를 연결하고 켭니다.

6	 전송 케이블의 한쪽 끝을 기존 하드 
드라이브에 연결합니다.

중요
전송 케이블은 기존 하드 드라이브에 한 방향으로만 연결됩니다. 
커넥터를 억지로 연결하지 말고, 표시된 방향대로 케이블을 
연결하십시오.

7	 전송 케이블의 한쪽 끝을 본체의 앞쪽 USB 포트에 연결합니다.

8	 화면에 콘텐츠 전송 메시지가 표시될 때까지 기다렸다가 본체로 콘텐츠 
전송 시 옵션을 선택합니다. 기존 하드 드라이브가 소스 장치이며, 새 
하드 드라이브가 대상 장치가 됩니다.

9	 모든 항목을 전송하려면 바로 전송을 시작합니다.

10	전송이 완료되면 전송 케이블을 본체와 하드 드라이브에서 제거합니다.

중요
새 하드 드라이브에 모든 콘텐츠를 담을 충분한 공간이 없는 경우, 시작하기 전에 전송 
항목의 수를 줄여야 합니다. 전송 항목의 수를 줄이려면 소스 콘텐츠 목록에서 범주를 
선택한 뒤 전송하지 않을 항목을 삭제합니다. 선택하지 않은 항목은 전송되지 않고 기존 
하드 드라이브에 남습니다.

또는 새 하드 드라이브에 여분의 공간을 마련할 수 있습니다. 콘텐츠 전송 영역에서 빠져 
나와 시스템 메모리 영역으로 이동한 뒤 새 하드 드라이브를 선택합니다. 그 다음 특정 
항목을 삭제하거나 Xbox 360 저장 장치로 구성된 플래시 드라이브 또는 다른 USB 저장 
장치에 옮깁니다. 콘텐츠 전송을 다시 시작하려면 본체에서 전송 케이블을 뽑았다가 다시 
꽂습니다.

하드 드라이브 콘텐츠 전송 및 USB 저장 장치 구성에 대한 자세한 내용은 
www.xbox.com/support를 참고하십시오.

참고

•	 콘텐츠의 크기에 따라 전송하는 데 1시간 이상 소요될 수도 있습니다.

•	 Xbox 360 하드 드라이브 전송 케이블을 PC 액세서리로 사용하지 마십시오. 전송 케이블은 
Xbox 360 하드 드라이브를 Xbox 360 본체에 연결하여 콘텐츠를 전송하는 용도로만 사용할 
수 있습니다. 전송 케이블을 PC나 기타 USB 장치에 연결할 경우 해당 기기가 손상될 수 
있습니다.

•	 전송 케이블은 Xbox 360 본체에 연결하여 기존 하드 드라이브에서 새 하드 드라이브로 
콘텐츠를 전송하는 용도로만 사용할 수 있습니다. 전송 케이블을 오랫동안 본체에 연결해 
두지 마십시오. 전송 케이블을 USB 호스트 또는 기타 장치에 연결하지 마십시오. 케이블은 
본 설명서에 적힌 배터리 및 전기/전자 장비 폐기물(WEEE) 처리 안내에 따라 폐기하십시오.

•	 전송 케이블은 여러 개의 하드 드라이브를 본체에 연결하는 데 사용할 수 없습니다.

•	 콘텐츠 전송 중에는 Xbox 가이드를 사용할 수 없습니다.

•	 같은 콘텐츠를 두 하드 드라이브에 동시에 저장할 수 없습니다. 하지만 Xbox LIVE 
마켓플레이스에서 콘텐츠를 다운로드하거나 진행 중인 게임을 저장하는 등의 표준 절차를 
사용하면 같은 콘텐츠의 복사본을 여러 드라이브에 저장할 수 있습니다.

•	 Xbox 360 본체는 실행 속도를 높이기 위해 하드 드라이브의 공간을 일부 사용합니다. 
따라서 콘텐츠를 저장할 수 있는 실제 저장 용량은 명시된 것보다 작을 수 있습니다.

•	 Xbox 360 본체와 하드 드라이브 사용에 대한 자세한 내용은 Xbox 360 설치 설명서나 
www.xbox.com/support를 참고하십시오.

문제 해결
문제가 있을 경우 다음 방법들을 시도해보십시오.

콘텐츠 전송 메시지가 표시되지 않습니다.

케이블을 본체에 꽂은 뒤에도 콘텐츠 전송 메시지가 자동으로 화면에 표시되지 않을 경우, 
본체가 최신 버전으로 업데이트되어 있는지 확인하십시오. Xbox LIVE에 로그인하여 
업데이트하거나 www.xbox.com/support의 업데이트 영역에서 업데이트를 다운로드할 수 
있습니다. 업데이트가 끝나면 USB 포트에서 케이블을 제거했다가 다시 꽂습니다. 그래도 
메시지가 표시되지 않으면 시스템 메모리 영역으로 이동하여 기존 하드 드라이브를 선택한 뒤(
전송 케이블 아이콘 옆에 있음) 콘텐츠 전송을 선택합니다.

도움이 더 필요한 경우

일반적인 질문에 대한 답변, 문제 해결 절차 및 Xbox 고객 지원 센터 연락처 정보를 
확인하려면 www.xbox.com/support를 방문하십시오.

수리 및 서비스를 받기 위해 Xbox 360 본체나 액세서리를 판매점에 직접 가져가지 마십시오. 
문제 해결 및 서비스 정보를 보려면 www.xbox.com/support를 방문하십시오.

! 절대 직접 수리하려고 하지 마십시오.
	 Xbox 360 본체, 전원 공급 장치 또는 주변 장치를 분해하거나 열거나 수리하거나 

개조하지 마십시오. 감전이나 화재로 심각한 상해를 입거나 목숨을 잃을 수 있으며 
보안상의 이유로 보증도 무효가 됩니다.

배터리 및 전기/전자 장비 폐기물(WEEE) 처리

제품 또는 제품 패키지에 이 기호가 있으면 해당 제품 또는 포함된 배터리는 
가능한 분리 수거하거나 재활용될 수 있도록 알맞게 처리하는 것이 바람직합니다. 
분리 수거와 재활용은 천연자원을 보존하고 인체와 환경에 미칠 수 있는 악영향을 
방지하는 데 도움을 줍니다. 처리 방식이 올바르지 않으면 전기 및 전자 장비의 유해 

물질로 인한 악영향에 피해를 입을 수 있습니다. 

이 제품은 NRTL 목록에 등록(UL, CSA, ETL 등) 및/또는 IEC/EN 60950을 준수하는(CE 표시) 
정보 기술 장비와 함께 사용됩니다.

이 기기는 가정용(B급)으로 전자파적합등록을 한 기기로서 주로 가정에서 사용하는 것을 
목적으로 하며, 모든 지역에서 사용할 수 있습니다.

저작권

URL 및 기타 인터넷 웹 사이트 참고를 포함한 이 설명서의 내용은 예고 없이 변경될 수 있습니다. 다른 설명이 

없는 한, 용례에 사용된 회사, 기관, 제품, 도메인 이름, 전자 메일 주소, 로고, 사람, 장소 및 이벤트 등은 실제 

데이터가 아닙니다. 어떠한 실제 회사, 기관, 제품, 도메인 이름, 전자 메일 주소, 로고, 사람, 장소 및 이벤트와도 

연관시킬 의도가 없으며 그렇게 유추해서도 안 됩니다. 해당 저작권법을 준수하는 것은 사용자의 책임입니다. 

저작권에서의 권리와는 별도로, 이 설명서의 어떠한 부분도 Microsoft의 명시적인 서면 승인 없이는 어떠한 

형식이나 수단(전자적, 기계적, 복사기에 의한 복사, 디스크 복사 또는 다른 방법) 또는 목적으로도 복제되거나, 

검색 시스템에 저장 또는 도입되거나, 전송될 수 없습니다.

Microsoft가 이 설명서 본안에 관련된 특허권, 상표권, 저작권, 또는 기타 지적 재산권 등을 보유할 수도 있습니다. 

서면 사용권 계약에 따라 Microsoft로부터 귀하에게 명시적으로 제공된 권리 이외에, 이 설명서의 제공은 

귀하에게 이러한 특허권, 상표권, 저작권, 또는 기타 지적 재산권 등에 대한 어떠한 사용권도 허용하지 않습니다.

© 2011 Microsoft Corporation. All rights reserved.

Microsoft, Xbox, Xbox 360, Xbox LIVE, Xbox 로고 및 Xbox LIVE 로고는 Microsoft 그룹 계열사의 상표입니다.


